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Informacja Przewodniczącego Rady Miasta i Gminy Wysoka o podejmowanych przedsięwzięciach w okresie międzysesyjnym    
od dnia 16.12.2019r. (XVII Sesja RM i G) - do dnia 30.12.2019r. (XVIII Sesja RM i G) 

 
 

Sz. Panie i Panowie Radni, 
                                                                                                                                 Panie Burmistrzu, 

zaproszeni goście i wszyscy przybyli 
na dzisiejszą XVIII Sesję Rady Miasta i Gminy Wysoka 

 
 

Informacja 
Przewodniczącego Rady Miasta i Gminy Wysoka 

o podejmowanych przedsięwzięciach. 

 
 

         W niniejszym okresie międzysesyjnym od dnia 16.12.2019r. do dnia 30.12.2019r. poczyniłem 
następujące działania: 

 
I. Czynności organizacyjne - techniczne: 

1. Podpisałem i przesłałem podjęte przez Panie i Panów Radnych uchwały wraz z załącznikami z XVII Sesji 
Rady Miasta i Gminy zgodnie z kompetencjami ustawowymi wymaganym organom, tj. RIO i Wojewodzie 
Wielkopolskiemu, do publikacji w Dzienniku Urzędowym i Biuletynie Informacji Publicznej - BIP: 
http://bip.gminawysoka.pl/?c=645 

2. Przekazałem wg. właściwości Burmistrzowi MiG Wysoka zgodnie z podjętą przez Panie i Panów radnych na 
ostatniej sesji uchwałą pismo Prezesa SM w Wyrzysku L.dz. 2104/2019 z dnia 29.11.2019r. (wpływ do tut. 
Urzędu poz. 8804 dnia 02.12.2019r. w sprawie: 

a) przekształcenia prawa użytkowania wieczystego gruntów zabudowanych na cele mieszkaniowe w prawo 
własności wraz z udzieleniem bonifikaty z tytułu jednorazowej opłaty za przekształcenie gruntu działki 
nr 869 i 867/2 przy ul. Słonecznej 11, 

b) oświadczenia dot. wniesienia jednorazowej opłaty z tytułu przekształcenia prawa użytkowania 
wieczystego zabudowanego na cele mieszkaniowe w prawo własności tego gruntu, jednocześnie 
powiadamiając zainteresowaną stronę. 

3. Przekazałem do komisji Skarg, Wniosków i Petycji RMiG Wysoka zgodnie z podjętą przez Panie i Panów 
radnych na ostatniej sesji uchwałą petycję Pani Renaty Sutor, zam. w Rabce Zdrój z dnia 06.12.2019r. do 
Rady Miasta i Gminy Wysoka w interesie publicznym w zakresie zmiany przepisów prawa miejscowego 
jednocześnie powiadamiając stronę.  

4. Przekazałem do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji RMiG Wysoka zgodnie z podjętą przez Panie i Panów 
radnych na ostatniej sesji uchwałą petycję mieszkańców Wysokiej Małej w sprawie remontu drogi gminnej 
polegającej na położeniu asfaltu na odcinku Wysoka Mała – Pobórka Mała, Wysoczka o długości ca. 5 km 
jednocześnie powiadamiając zainteresowaną stronę – Pana M.M. 

 

II. Przygotowanie Sesji: 
 

1. W uzgodnieniu z Sekretarz Panią Haliną Borowczyk przygotowałem projekt porządku dzisiejszej Sesji oraz 
zarządziłem jej posiedzenie na dzień 30 grudnia 2019r. Informacja o posiedzeniu Sesji została opublikowana 
w dniu 15.12.2019r. ; 20:18 na  Biuletynie Informacji Publicznej - BIP: http://bip.gminawysoka.pl/?c=603  ; 
http://bip.gminawysoka.pl/?a=4181 

 
 
 

http://bip.gminawysoka.pl/?c=645
http://bip.gminawysoka.pl/?c=603
http://bip.gminawysoka.pl/?a=4181
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III. Uczestniczyłem lub brałem udział:  
1. W dniu 20 grudnia 2019r. brałem udział w „Jasełkach Bożonarodzeniowych”  i spotkaniu opłatkowym  

w Szkole Podstawowej w Wysokiej. 
2. W dniu 20 grudnia 2019r. brałem udział w „Jasełkach Bożonarodzeniowych” i spotkaniu opłatkowym  

zorganizowanym przez Przedszkole Niepubliczne prowadzane przez Księdza Proboszcza Pawła Zalewskiego 
Parafii p.w. Najświętszej Marii Panny Różańcowej w Wysokiej. 
Dziękuję w publicznie za zaproszenie na w/w spotkania. 

3. W spotkaniu „Mikołajkowym” i wspólnej „Wigilii” dla mieszkańców Sołectwa Mościska zorganizowanym 
przez Stowarzyszenie Dziedzictwa Kulturowego i Sportu Wielkopolan Powiatu Pilskiego Gminy Wysoka  
z siedzibą w Mościskach.  
Dziękuję w publicznie za zaproszenie na w/w spotkania. Z tego miejsca chciałbym podkreślić wielkie 
zaangażowanie i przygotowanie przez środowiska zarówno Bądecza jak i Mościsk tych spotkań w której 
mogło uczestniczyć dużo dzieci i mieszkańców sołectwa.  
 

IV. Interpelacje i zapytania sesyjne  i pisma wnioski – uwagi przekazałem Panu Burmistrzowi, które 
przedstawię w pkt. porządku dzisiejszej Sesji: 

   

1. Interpelacja sesyjna nr 78 Radnej Joanny Siodła z dnia 16.12.2019 r. dotycząca ustawienia dwóch znaków 
drogowych ograniczenia prędkości na ul. Ogrodowej w mieście Wysoka.  
 
celem ich rozpatrzenia i przyjęcia do realizacji z jednoczesnym udzieleniem wyczerpujących pisemnych 

odpowiedzi wraz z publikacją w rejestrze interpelacji i zapytań na BIP – adres: 

http://bip.gminawysoka.pl/?c=700 , w tym miejscu dodam, iż do chwili obecnej nie została opublikowana 

jej treść na stronie BIP. 

 

V.  Przekazałem Panu Burmistrzowi / Pani mecenas - pisma – wnioski: 
 

1. Pismo z dnia 27.12.2019r. w związku udostępnionym w aplikacji e-Sesja projektu uchwały nr 1 datowaną na 
19 grudnia 2019r. zmieniająca Uchwałę Nr LVII/306/2018 Rady Miasta i Gminy Wysoka z dnia 17 września 
2018r. w sprawie stawek opłat za zajęcie  pasa drogowego dróg gminnych na terenie miasta i gminy 
Wysoka (Dziennik Urzędowy Województwa Wielkopolskiego z 2018r. poz. 7700) dotyczące ponownego   
jej przeanalizowania zgodności z obowiązującym prawem. 
 

VI. Przekazanie dokumentów i pism oraz odpowiedzi Pana Burmistrza Paniom / Panom Radnym  
z wykorzystaniem aplikacji e - Sesja lub przekazuję korespondencję (dokumenty – pisma) do 
wiadomości / wglądu w Biurze Rady - otrzymaną w okresie  od  22.10.2019r. do dnia 
dzisiejszego, tj. 27.11.2019r. do dnia dzisiejszego jak: 
 

1. Pismo z dnia 26.11.2019r. Międzywojewódzkiego Cechu Kominiarzy w sprawie społecznej akcji pn: 
„Czyszczone kominy to mniejszy smog”. Wg. autorów akcja podyktowana jest troską o bezpieczeństwo 
użytkowników budynków w związku z eksploatacją urządzeń grzewczych, przewodów kominowych  
i wentylacji. 

2. Opinię prawną z dnia 16 grudnia 2019r. radcy prawnego Pani Barbary Basara dotyczącą zgodności  
z prawem projektu uchwały - „Projektu nr 1  z dnia 10.12.2019r.” w sprawie Statutu Miejsko – Gminnego 
Ośrodka Pomocy Społecznej w Wysokiej opublikowanym na BIP http://bip.gminawysoka.pl/?c=603, który 
był prezentowany w dniu 11.12.2019r. na wspólnych Komisjach Rady Projektu Uchwały (Nr XVII/  /2019  
wnioskowaną przez Przewodniczącego Rady z uwagi, iż treść zapisów w/w statutu była niezgodna  
z obowiązującym prawem. 

3. Pismo Kierownika Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej z dnia 27 września 2019r. (wpływ do 
tut. Rady 17.12.2019r. – RmiG.0004.63.2019) dotyczące informacji w zakresie realizacji zaleceń 
pokontrolnych wskazanych przez Wielkopolski Urząd Wojewódzki w Poznaniu  - Delegatura w Pile.  

http://bip.gminawysoka.pl/?c=700
http://bip.gminawysoka.pl/?c=603
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4. Zawiadomienie Wojewody Wielkopolskiego nr KN-I.4131.1.549.2019.6 z dnia 20 grudnia 2019r. w sprawie 
wszczęcia postępowania nadzorczego w sprawie stwierdzenia nieważności uchwały nr XVI/107/2019 Rady 
Miasta i Gminy z dnia 27 listopada 2019r. w sprawie „Rocznego programu współpracy MiG Wysoka  
z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami , o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności 
pożytku publicznego i o wolontariacie na 2020 rok. 

5. Wniosek Kierownika Zakładu Gospodarki Komunalnej nr L.dz. 2247/12/2019 z dnia 23.12.2019 (wpływ do 
tut. Urzędu 23.12.2019r. ; poz. 9324 / 2019 w sprawie zabezpieczenia środków finansowych w budżecie 
miasta i gminy Wysoka lub udzielenie dotacji celowej w wysokości brutto 31 488,00 zł. na zakup beczki 
asenizacyjnej do wywozu nieczystości ciekłych ciągnikiem rolniczym. 

6. Odpowiedź Burmistrza z dnia 23.12.2019 r.  na wniosek Sołtysa Sołectwa Wysoka Mała Jana Nowaka, który 
został przekazany przez Radnego Jana Ciołka  na XVI Sesji Rady  w dniu   27 listopada  2019  r.  a dotyczące  
utwardzenia terenu przy przystanku, na którym oczekują dzieci na autobus do Szkoły Podstawowej  
w Wysokiej. 
  

VII. Wnioski Sołtysów i Przewodniczących Rad Sołeckich:  
1. Brak. 

 
VIII. Zaproszenia, które wpłynęły do Rady / Przewodniczącego Rady: 

1. Od Marszałka Województwa Wielkopolskiego – Pana Marka Woźniaka na spotkanie Noworoczne, które 
będzie miało miejsce 04 stycznia 2020r. 

2. Zaproszenie na XVI sesję Rady Powiatu w Pile w dniu 19 grudnia 2019r. 
3. Zebranie Zarządu Miejsko-Gminnego Związku OSP RP w Wysokiej w dniu 11.01.2020 r. 

 
              Za w/w zaproszenia bardzo dziękuję.  

 

IX. Życzenia: 
1. Dziękuję za życzenia świąteczne kierowane do tut. Rady od Pana Jacka Bogusławskiego – Członka Zarządu 

Województwa Wielkopolskiego – są wyłożone do wglądu na tut. sali sesyjnej.  
2. Dziękuję za życzenia świąteczne kierowane do tut. Rady od Pani Dyrektor mgr Marii Szerement i grona 

nauczycielskiego, uczniów i pracowników Szkoły Podstawowej im. Wacława Popiela w Mościskach – są 
wyłożone do wglądu na tut. sali sesyjnej. 

3. Dziękuję za życzenia świąteczne od Burmistrza MiG Wysoka – Pana Artura Kłysza, które wyłożone są do 
wglądu na tut. sali sesyjnej. 

4. Dziękuję za życzenia świąteczne kierowane do tut. Rady od Prezesa LGD Krajna – Pana Karola 
Jagodzińskiego, które wyłożone są do  tut. sali sesyjnej. 

5. Marszałka Województwa Wielkopolskiego Marka Woźniaka, 
6. Starosty Pilskiego i Przewodniczącego Rady Powiatu w Pile, 
7. Sołtysa i Rady Sołeckiej Sołectwa Czajcze, Radnego Miasta i Gminy Marka Jóźwiny., 

 
              Za w/w życzenia w imieniu Rady oraz własnym bardzo dziękuję.  
 
 
                                                                                                                  Przewodniczący  

                                                                                                  Rady Miasta i Gminy Wysoka  

 
 
                                                                                                          
                                                                                                             Henryk Stańczyk 

 
Wysoka, dnia 30.12.2019r. 
 


